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Nu har Nynäshamns Naturskyddsförening haft Kretsstämma! 

  

En halvtimme före förhandlingarnas början berättades det om några för föreningen viktiga 
frågor.Först pratade kommunens nytillträdde markförvaltare Peter Svedberg om det stora 
markinnehav som Nynäshamn har att sköta, utifrån olika aspekter. Peter berättade lite om 
sitt eget förhållande till Nynäshamns ägor, och om kommunens krav på ekonomisk 
avkastning. Ett bildspel visade på storslagen natur med bäring på både vattenmiljöer och 
skogsmiljöer. 

Därefter berättade Tore Söderqvist om det spännande arbetet med att få Stenbyskogen i 
Sorunda klassat som biotopskyddsområde. 

Martin Olofsson redogjorde för bl.a. den juridiska processen kring kalkbrottet i Stora 
Vika.  Naturskyddsföreningen överklagar domen om tillstånd för tömning av brottsjön. 
Martin berättade också om det planerade kommunala naturreservatet där. En fråga väcktes 
om det flismaterial som nu lagras vid bulkhamnen, frågan kommer att tas vidare till 
tillsynsmyndigheten. 

Sist berättade Eva Dannstedt Branting lite om de planer som finns för att få till stånd 
”Skogsriket Södertörn” , med intressenter från vår kommun, Haninge ,och Huddinge. 

Under själva Kretsstämmoförhandlingarna som följde, gicks sedvanliga punkter igenom 
enligt förslag. Ordförande för mötet var Beatrice Sundberg som är ordförande i 
Naturskyddsförening i Stockholms län.  
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Beatrice Sundberg 

Till styrelse valdes: Eva Dannstedt Branting; ordförande, Leif Branting; kassör, Martin 
Olofsson; ledamot, Elisabeth Blomberg; ledamot, Barbro Runnquist; suppleant.  

 

Fr. vänster Barbro, Elisabeth, Eva, Martin och Leif  

Text o bild Leif Branting         
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